

# 宝鸡便携式轴承加热器WTR品牌维修使用设备

产品名称	宝鸡便携式轴承加热器WTR品牌维修使用设备
公司名称	青岛维科特瑞自动化装备有限公司
价格	16500.00/台
规格参数	品牌:WTR 型号:WTR-3.5-3 产地:中国
公司地址	山东省青岛市城阳区正阳路利客来大厦
联系电话	13070888285

## 产品详情

台湾维特瑞--- 20 年制造精密轴承

Professionally Manufacturing Precision Bearings For 20Years

采用德国先进工艺，国际检测标准，为您提供优质精密轴承

German advanced techonoly, international testing standard,supply top quality precision bearings for you.

专注于为中高端装备制造业提供轴承系列产品

Concentrate On Supplying Bearing Products For High-End Equipment Manufacturer

品牌品质保障 Brand Quality Guarantee

(1) 23年专注精密轴承研发制造，阿里巴巴供应商。

23 years focused on development, and manufacturing of precision bearings, Alibaba Gold Supplier.

(2) ISO 9001、14001、质量认证，MA KA 认证，国际CE 认证。

ISO 9001 14001 certification, MA KA certification, CE certification.

### 供货能力保障 Availability Guarantee

(1) 维特瑞现有5000平米成品仓库，充足库存与物流长期合作，保障快速供货。5,000 square meters of warehouse for finished goods, adequate inventory, long-term cooperation with senior logistics guarantee quick delivery.

(2) 维特瑞年产量4000万套，以为兖矿集团，北海船厂，青岛钢厂大型项目提供过产品。

The annual output of 40 million sets, the China Yankuang Group, the Beihai Shipyard, Qingdao steel that large-scale companies are all using our bearings.

### 解决方案保障 Solutions Guarantee

(1) 现有研发团队100余人，硕士学历以上比例达到61%。

The R & D team have more than 100 people, the master's degree is more than 61% among them.

(2) 已经成为1300家企业提供高品质轴承以及系统解决方案。

We have offered high-quality bearings and system solutions to more than 1300 companies

(3) 维特瑞系统解决方案，让您的设备维护成本平均降低40%

WTR system solutions, allowing you to reduce equipment maintenance costs by an average of 40%.

公司优势产品：

W T R 深沟球轴承 - Deep Groove Ball Bearings

W T R 角接触球轴承 - Angular Contact Ball Bearings

W T R 圆柱滚子轴承 - Cylindrical Roller Bearings  
Spherical Roller Bearings

W T R 调心滚子轴承 -

完善的售后服务保障After-sales Service Guarantee.

(1) 售后服务团队提供24小时售后技术支持。

The professional after-sales service team provide 24 hours ' after-sale technical support.

(2) 常规产品 7 天无理由退换货，解决您的后顾之忧.

For normal products,there are three days no reason for return or change choice, which will solve your worries.